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beantwoording vragen ChristenUnie over toegankelijkheid

Geachte heer Visser,

Op 10 februari 2016 heeft u vragen gesteld ex art. 38 RvO inzake de 
toegankelijkheid van openbare gelegenheden in Haarlem.
Met deze brief geven wij antwoord op uw vragen. Hieronder is uw vraag steeds 
cursief weergegeven waarna het antwoord van het college volgt. Voor een compleet 
beeld van de context voegen wij uw brief bij deze antwoordbrief.

1. Bent u het met de fractie van de ChristenUnie eens dat de ratificatie van het VN- 
verdrag een noodzakelijke en positieve stap is naar een inclusieve samenleving voor 
alle burgers van Haarlem?

Antwoord:
De ratificatie van het VN-verdrag voor mensen met een beperking is een 
noodzakelijke stap naar een inclusieve samenleving, maar ook een logische stap in 
het licht van de (oude en nieuwe) taken van gemeenten in het sociaal domein.

2. Op welke wijze legt de gemeente Haarlem nu al beleid en verordeningen langs de 
lat van het VN-verdrag? Wat gaat hierin veranderen?

Antwoord:
Aangezien het verdrag nog niet was geratificeerd heeft de gemeente Haarlem tot nu 
toe nog niet expliciet beleid en verordeningen langs de lat van het VN-verdrag 
gelegd.

3. Er is nu specifiek vastgelegd dat gemeenten in hun plannen voor de ■
Participatiewet, de Jeugdwet en de Wmo ook moeten beschrijven hoe zij willen 
meewerken aan de uitvoering van het VN-verdrag. Wat betekent dat voor ons 
huidige beleid in het sociale domein?
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Antwoord:
Het college onderzoekt nog wat de gevolgen zijn van de ratificatie van het VN- 
verdrag voor het huidige en toekomstige beleid.

4. Op welke termijn kan het college de raad een plan aanbieden voor een Lokale 
InclusiefAgenda ?

Antwoord:
De gemeente committeert zich als werkgever aan de Wet banenafspraak waarin 
werkgevers over een periode van tien jaar, 125.000 banen realiseren voor personen 
met een arbeidsbeperking (ook wel Garantiebanen genoemd).
Voor 2015 zijn dat vijf banen en voor dit jaar nog eens negen banen, bij elkaar 
veertien. Voor 2017 en verder zijn de ambities nog niet vastgesteld. Voor de totale 
periode is de verwachting dat ±50 banen zullen worden gerealiseerd.

Nog voor de zomer zal beleid worden vastgesteld hoe de gemeente denkt invulling 
te kunnen geven aan de totale opdracht.

5. Op welke manier gaat u de doelgroep (mensen met een beperking en hun 
organisaties) betrekken bij het opstellen van deze agenda?

Antwoord:
In een breder verband pakt de gemeente Haarlem haar rol als regiogemeente in de 
arbeidsmarkt regio Zuid-Kennemerland & IJmond. In 2015 is het regionale 
Werkbedrijf opgericht waarin 9 gemeenten, het UWV, werkgevers- en 
werknemersorganisaties met elkaar samenwerken om de banenafspraak na te 
komen. Wethouder Langenacker heeft in een brief van 11 september 2015 
(2015/365461) de commissie Samenleving hierover geïnformeerd. Het Werkbedrijf 
heeft een Marktbewerkingsplan opgesteld waarin zij richting geeft hoe regionaal te 
komen tot een ‘inclusieve arbeidsmarkt’ en de doelstellingen uit de landelijke 
Banenafspraak na te komen. Dit plan wordt een dezer dagen met de commissie 
Samenleving gedeeld.

6. Bent u ermee bekend dat het stadskantoor aan de Raaks op de volgende punten 
niet toegankelijk is en kunt u aangeven wanneer deze problemen zijn opgelost?
a. Geen invalidenparkeerplaats terwijl de parkeergarage geen alternatief is omdat 

de lift in de parkeergarage alleen bereikbaar is met zware drangers, onmogelijk 
vanuit rolstoel

b. Computerschermen in de hal die niet vanuit een rolstoel te bedienen zijn
c. Balie die te hoog is voor bezoekers in een rolstoel
d. Te klein pasfotohokje
e. Pinautomaat die niet naar beneden kan
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Antwoord:
a. Destijds is er voor gekozen alleen invalideparkeerplaatsen in de parkeergarage 

te hebben aangezien het gebied rondom de Raakspoort niet toegankelijk is voor 
verkeer. Inmiddels is contact gezocht met de beheerder van de parkeergarage, 
Spaamelanden, om met hen te zoeken naar een oplossing om de liften 
makkelijker toegankelijk te krijgen.

b. In de Publiekshal is dagelijks een gastvrouw/gastheer aanwezige klanten graag 
helpt met hun vragen en ondersteunen bij het gebruik van de zuilen.

c. De balies zijn inderdaad te hoog voor klanten die in een rolstoel zitten daarom 
is een speciale tekenplank aanwezig. Daarnaast is in de Publiekshal een aparte 
afgesloten balie aanwezig waar men makkelijk met een rolstoel in kan. De 
ingang van de Publiekshal is wel rolstoelvriendelijk.

d. Er is een speciaal fotohokje voor mindervaliden waar een rolstoel inpast.
e. Wij zijn tot de conclusie gekomen dat niet iedere pinautomaat een lang genoeg 

snoer heeft om aan te reiken, dit probleem is inmiddels verholpen. Dit geldt 
overigens ook voor het vingerafdrukapparaat.

7. Bent u ermee bekend dat Loket Haarlem in Schalkwijk door een drempel moeilijk 
zelfstandig toegankelijk is voor mensen in een rolstoel terwijl dit loket bedoeld is 
voor ouderen en juist deze doelgroep vaak slechter mobiel is?

Antwoord:
De locatie Schalkwijk van Loket Haarlem heeft zowel buiten als binnen een 
drempel van beperkte hoogte. De ervaring van de medewerkers van het Loket is dat 
de doelgroep, ook met rollator of scootmobiel prima toegang heeft. Met een rolstoel 
die met de hand wordt voortgeduwd kan in een enkel geval enige hulp nodig zijn. 
De medewerkers van het Loket helpen zo nodig. Het Loket heeft nog nooit een 
klacht over de fysieke toegankelijkheid gekregen

8. Deelt u de mening dat op grond van het VN-verdrag alle gebouwen van de 
gemeente toegankelijk moeten zijn, ongeacht ofze een loketfunctie hebben of niet?

Antwoord:
Ja, wij delen deze mening.

9. Kunt u aangeven in hoeverre gebouwen van de gemeente toegankelijk zijn en 
welke acties u onderneemt in de gevallen waar deze gebouwen nog niet volledig 
toegankelijk zijn?

Antwoord:
De gebouwen waarin ambtenaren gehuisvest zijn, zijn allen toegankelijk voor 
mindervaliden. Mocht een omissie geconstateerd worden, dan doen wij er alles aan 
om dit te verhelpen, voor zover het de ambtenarenhuisvesting betreft.



10. Bent u bereid in overleg te gaan met winkeliersverenigingen en Koninklijke 
Horeca Nederland afdeling Haarlem om te stimuleren dat ook alle winkels en 
horecagelegenheden in Haarlem, voor zover dat nog niet het geval is, toegankelijk 
worden?

Antwoord:

Ja, we zijn bereid om dit ook te bespreken met MKB en Horeca Haarlem. Veel 
bedrijven (en ook de culturele instellingen) hebben hier al inspanningen verricht 
zodat hun accommodaties goed toegankelijk zijn.
In de Centrum Management Groep (waar al deze partijen bij elkaar komen) zal dit 
nog eens worden geagendeerd.

11. Er zijn landelijk afspraken gemaakt over de toegankelijkheid van verkiezingen. 
Zijn we in Haarlem daarop momenteel al voorbereid? Kunnen kiezers met een 
beperking zonder problemen deelnemen aan de Tweede Kamerverkiezingen van 15 
maart 2017 bij elk stemlokaal?

Antwoord:
Alle stembureaus zijn toegankelijk voor kiezers met een beperking.

Hoogachtend,

Het college van burgemeester en wethouders,
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